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Aanwezigen: Thijs Smeyers, Leen De Keyser, Reinhilde Lanoye, Jean-Pierre Schoels, Wouter Bossuyt, 

Tine Van Den Maegdenbergh, Elke Gielissen, Kris Lamberts, Laura Debecker, Anne Dormaels, Liene 

Willems, Wouter Hoes, Lynn Vandezande, Katie Hennes, Elke De Schoemaeker, Ferenc van der 

Sterren, Lieven Desmet, Bieke Peeters 

Goedkeuring verslag: verslag van vorige ouderraad werd goedgekeurd. 

Inspectie toiletten: Ferenc van der Sterren heeft de toiletten op verschillende tijdstippen 

bekeken en er is een normale netheid/geur na de poetsbeurten. Er wordt wel aangeraden om 

opnieuw te kitten en voegen. Dit zal worden doorgegeven aan Kris Haesaert. 

Overgang 3kk en 6 lj: 

Pre-corona was het overgangsfeest voor het 6e leerjaar een receptie met broers, zussen en ouders. 

Vorig jaar werd er enkel iets georganiseerd voor de leerlingen en ouders. Elke leerling ging langs bij de 

leerkrachten van de voorbije jaren, kon de klasfoto van dat jaar bekijken en kreeg een cadeautje 

typisch voor dat jaar. Op het einde gingen de leerlingen naar huis met een gevulde goodie bag. De 

ouderraad heeft hier 100 EUR aan bijgedragen. Er is afgesproken om vanaf nu elk jaar 2,5 EUR per kind 

te voorzien. Dit jaar kan dit eventueel iets verhoogd worden met een coronapremie, aangezien deze 

kinderen heel atypische laatste 2 jaar van hun lager onderwijs gehad hebben (geen bosklassen, geen 

zeeklassen, amper uitstappen). 

Hetzelfde aanbod is ook geldig voor de kleuters van 3kk, met als voorwaarde dat er een 

overgangsfeest georganiseerd wordt waarbij de ouders betrokken zijn. Sinds een aantal jaren werd de 

integratie tussen 3kk en 1lj voornamelijk tijdens de schooluren met de leerlingen zelf georganiseerd. 

Omwille van de huidige maatregelen is er nu geen onderlinge samenwerking geweest tussen 3kk en 

1lj en zijn enkel de groepen zelf onderling eens verwisseld van klas. De kleuterjuffen zelf zijn ook 

vragende partij om terug een feestmoment te organiseren. De directie zal dit verder bespreken met 

de leerkrachten van 3kk. 

Bedanking leerkrachten:  

Net zoals de vorige jaren zullen de klasouders gevraagd worden om per klas geld in te zamelen bij de 

ouders om een gezamenlijk cadeau af te geven. Per klas wordt er ook een bijdrage gevraagd voor de 

leerkrachten zonder klas. Hiervoor zal de ouderraad ook nog bijleggen om voor hen ook een cadeau 

te voorzien. In de brief naar de ouders staat een richtbedrag van 5 EUR en er staat ook heel duidelijk 

aangegeven dat een bijdrage optioneel is. 



Speelplaats kleuterschool:  

De leerkrachten van de kleuterschool hebben tijdens een pedagogisch studiedag een visie uitgewerkt 

met een plan om de speelplaats te herinrichten. Dit zal verder uitgewerkt worden om dit plan ook te 

kaderen binnen ZILL (leerplandoelen). Milieu Op School (MOS) en Regionaal Landschap Dijleland 

komen vanuit hun expertise hier nog aan bijdragen. Daarna kunnen er eventueel subsidies worden 

aangevraagd. De ouderraad gaf al een aantal voorstellen om te integreren in de nieuwe speelplaats: 

• Groene speelplaats: 

o Graspleintje heroriënteren, schors leggen, buitenkeukentje, wilgenhutten (eventueel 

met subsidie van provincie), klimbomen, moestuintje, dieren, ‘Groene look zonder 

groene broek’ 

• Activiteiten: 

o Klimtuigen/parcours voor elke leeftijd, blote voeten pad, tactiele speelgoedjes aan de 

muur, degelijk en goed spelmateriaal voorzien 

• Indeling: 

o Verschillende hoekjes creëren (ook rustigere hoekjes), eventueel onderling 

verbinden, amfitheater voor buitenklas, afgeronde hoeken, verharde stukken om bij 

slecht weer te spelen, voorbeelden op www.pimpjespeelplaats.be 

De leerkrachten hadden gelijkaardige voorstellen (ronde vormen, wilgenhutten, plaats afbakenen 

voor voetballen, fietsen etc.) Een werkgroep zal worden opgestart samen met ouders om dit verder 

uit te denken. Thijs zal een rondvraag uitsturen naar de ouders van de kleuterschool. Na de uitwerking 

zullen de ouders gevraagd worden om mee te komen helpen bij de eigenlijke uitvoering.  

Soepverkoop:  

Het was een geslaagde editie die coronaproof georganiseerd kon worden. Achteraf bleek dat meer 

afhalingen per slot mogelijk zouden geweest zijn. Er werd ongeveer 340 liter soep verkocht. Dit heeft 

1015 EUR winst opgeleverd voor de ouderraad. De Curve is bereid om dit initiatief nog eens te 

herhalen volgend jaar of mee te werken aan andere culinaire voorstellen. 

Communicatie:  

De website van de ouderraad werd online gezet. Er staan steeds 3 nieuwsitems met een artikel 

bovenaan de website. In de ledenlijst kunnen alle leden van de ouderraad worden teruggevonden per 

klas. In de kalender staan alle activiteiten en vergaderingen van de ouderraad. De verslagen van de 

ouderraad worden ook online gezet, naast de missie en de visie. Per werkgroep staat er een korte 

beschrijving en de verantwoordelijke van de werkgroep. Onder de tab ‘helpende handen’ zit een 

formulier dat kan ingevuld worden door ouders die graag een handje toesteken. Eens er een helpende 

handen lijst is, kan er eventueel een whatsapp groep aangemaakt worden om vragen tot hulp snel te 

kunnen doorsturen. Een link naar de facebookpagina van de ouderraad werd ook toegevoegd.  

Er werd een communicatiestrategie uitgewerkt met de algemene processen, maar ook per activiteit 

het communicatieplan bespreekt: Communicatie strategie - Google Documenten. Aan de 

werkgroepen wordt gevraagd om deze strategie te bekijken en feedback te geven aan de 

communicatiewerkgroep. Deze strategie zou dan ook verwerkt moeten worden in de draaiboeken van 

elke werkgroep. In de processen staat duidelijk uitgelegd welke informatie moet aangeleverd worden 

voor het plaatsen van een nieuwsitem op de website, facebookpagina of e-mail. 

https://docs.google.com/document/d/1EifKTCcgLqd6MtrR-L273WRQ2lT9F2IoWLswcgfirVc/edit


De URL voor de oude website is niet langer nodig. Een oud lid van de OR heeft tot nu toe hier 200 à 

300 EUR voor betaald. Er zal worden nagevraagd wat de afspraken hieromtrent waren met de vorige 

voorzitters.  

Om de website en de facebookpagina van de OR meer in de aandacht te brengen worden er banners 

aangekocht met QR codes om aan de poorten van de school te hangen. Dit zou ongeveer 55 EUR 

kosten.  

Boekenbeurs:  

Van de online boekenbeurs is er een boekenbudget van 157 EUR voor de leerkrachten. Boeken kunnen 

aangekocht worden bij De Kleine Johannes. De leerkrachten van de werkgroep gaan dit verder 

bespreken en de boeken aankopen.  

In het najaar zal er geen boekenbeurs georganiseerd worden. In de plaats hiervan zou er eventueel 

een tweedehandsbeurs georganiseerd kunnen worden aangezien hier minder externe partijen voor 

nodig zijn. Hopelijk is er dan in 2022 weer een volwaardige boekenbeurs. De tweedehandsbeurs zou 

eventueel gecombineerd kunnen worden met een opendeurdag of schoolfeest. Dit zal afhangen van 

de geldende maatregelen op dat moment. 

Voorstel nieuwe activiteit: 

Aangezien het schoolfeest van de kleuters eind dit jaar niet kan doorgaan, werd er voorgesteld om 

per klas een act op te nemen en deze samen te zetten in de een filmpje dat naar de ouders kan worden 

doorgestuurd. De ouderraad zou dan ook aperoboxen kunnen aanbieden.  

Het concept van een act per klas wordt al een tijdje niet meer toegepast in de lagere school. Dit zou 

dan met de leerkrachten verder moeten besproken worden. Er werd ook aangehaald dat ouders 

misschien niet echt vragende partij zijn om naar acts van verschillende klassen te kijken. De terrassen 

van de horeca zijn ook terug open, dus de aperoboxen zouden mogelijk minder kunnen aanslaan. 

Vanuit de ouders is er misschien meer vraag naar wat er zal gebeuren binnen de kleuterklas. 

De leerkrachten van de lagere- en kleuterschool bekijken of ze een alternatief schoolfeest op poten 

zullen/kunnen zetten.  

Meerdaagse schooluitstappen: 

Er wordt een oplossing gezocht voor de ridder-, bos- en zeeklassen, aangezien deze pas terug mogen 

doorgaan vanaf 1 juni. Er wordt volop gezocht naar beschikbare locaties en haalbare verplaatsingen 

(aangezien carpoolen en openbaar vervoer niet mogen, en er enkel binnen de klasbubbel mag gereisd 

worden). 

Communicatie vanuit Ouderraad: 

Op dit moment is er geen communicatie nodig. Recent is er al communicatie geweest omtrent de 

aankoop van speelgoed voor de speleotheek. 


